

АВТОРЫ №4(252)2024

МЕТЛЕНКОВ НИКОЛАЙ ФЕДОРОВИЧ

д. арх., проф., проф. каф. «Архитектура» Института строительства и архитектуры, НИУ «Московский государственный строительный университет», Москва, Россия

NIKOLAI METLENKOV

Dr. of Architecture, Professor, Professor of the Department of Architecture, Moscow State University of Civil Engineering (National Research University), Moscow, Russia

КИЯНЕНКО КОНСТАНТИН ВАСИЛЬЕВИЧ

д. арх., проф., проф. каф. «История архитектуры и градостроительства», Московский архитектурный институт (государственная академия), профессор Российского университета дружбы народов», Вологда, Москва, Россия

KONSTANTIN KIYANENKO

Doctor of Architecture, Professor, Professor (Adjunct) Moscow Architectural Institute (State Academy), Senior Researcher, Adjunct Professor of the RUDN University, Vologda, Moscow, Russia

АБИЛОВ АЛЕКСЕЙ ЖАИЛХАНОВИЧ

д. арх., проф., проф. каф. «Архитектуры», Казахский национальный исследовательский технический университет имени К.И. Сатпаева, Алматы, Казахстан
Академик МААСБ, Почетный архитектор Казахстана

ALEXEY ABILOV

Doctor of Architecture, Professor, Professor of the Department of Architecture of the Kazakh National Research Technical University named after K. I. Satpayev, Almaty, Kazakhstan
Academician of the IAAEC, Honorary architect of Kazakhstan

ТКАЧЕВ ВАЛЕНТИН НИКИТОВИЧ

д. арх., проф., проф. каф. Архитектуры Института строительства и архитектуры, Национальный исследовательский Московский государственный строительный университет (НИУ МГСУ), Москва, Россия

VALENTIN TKACHEV

Doctor of Architecture, Professor, Professor of the Department of Architecture Institute of Construction and Architecture, Moscow State University of Civil Engineering (National Research University), Moscow, Russia

БАЖЕНОВА ЕЛЕНА СЕРГЕЕВНА

канд. арх., проф., зав. каф. «Архитектурная практика», Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия

ELENA BAZHENOVA

PhD (Arch.), Professor, Head of Architectural Practice Department, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

КОНЦЕПЦИИ \ \ \ CONCEPTS

АЛЕКСЕЕВ ЮРИЙ ВЛАДИМИРОВИЧ

д. арх., проф., проф. каф. «Градостроительство» Института строительства и архитектуры, НИУ «Московский государственный строительный университет», Москва, Россия
Почетный строитель России

YURIY ALEKSEEV

Doctor of Architecture, Professor, Professor of Department of Urban Planning, Moscow State (National Research) University of Civil Engineering, Moscow, Russia
Honorary Builder of Russia

АХМЕТЗЯНОВ ВАГИЗ ГАЗИЗОВИЧ

ст. преп. каф. Графического моделирования, Казанский государственный архитектурно-строительный университет, г. Казань, Татарстан, Россия

VAGIZ AKHMETZYANOV

Senior Lecturer of the Department of Graphic Modeling, Kazan State University of Architecture and Civil Engineering, Kazan, Tatarstan, Russia

БАЗИЛЕВИЧ АНАТОЛИЙ МИХАЙЛОВИЧ

канд. арх., с.н.с., доц. каф. «Архитектура», Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

ANATOLY BAZILEVICH

PhD in Architecture, Senior Researcher, Associate Professor of Department of Architecture, State University of Land Use Planning, Moscow, Russia

ВУЛЬ ОЛЬГА АЛЕКСАНДРОВНА

канд. пед. н., доц. Высшей школы дизайна и архитектуры, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, Санкт-Петербург, Россия

OLGA VUL

Ph.D., Associate Professor of the Higher School of Design and Architecture, Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University, St. Petersburg, Russia

ГИЛЬДИНА ТАТЬЯНА АЛЕКСАНДРОВНА

канд. иск., доц. каф. Искусствоведения и педагогики искусства, Российский государственный педагогический университет им. А.И. Герцена, Санкт-Петербург, Россия

TATYANA GILDINA

PhD in Art History, Associate Professor of the Department of Art History and Pedagogy of Art, Russian State Pedagogical University A. I. Herzen, St. Petersburg, Russia

ДРЕБЕЗГОВА МАРИЯ ЮРЬЕВНА

канд. техн. н., доц. Высшей школы дизайна и архитектуры, Санкт-Петербургский политехнический университет Петра Великого, Санкт-Петербург, Россия

DREBEZGOVA MARIA

PhD (technical sciences), Associate Professor of the Higher School of Design and Architecture, Peter the Great St. Petersburg Polytechnic University, St. Petersburg, Russia

ИБРАГИМОВА НАИЛЯ ИЛЬДАРОВНА

ст. преп. каф. Дизайна, Казанский государственный архитектурно-строительный университет, г. Казань, Татарстан, Россия

NAILYA IBRAGIMOVA

Senior Lecturer of the Department of Design, Kazan State University of Architecture and Civil Engineering, Kazan, Tatarstan, Russia

КАНАЕВА АНАСТАСИЯ ВЯЧЕСЛАВОВНА

арх., асп. каф. «Архитектура» Института строительства и архитектуры, Национальный исследовательский Московский государственный строительный университет (НИУ МГСУ), Москва, Россия

ANASTASIA KANAIEVA

Architect, Postgraduate Student, Department of Architecture Institute of Construction and Architecture, Moscow State University of Civil Engineering (National Research University), Moscow, Russia

КИНОСЬЯН НАТАЛЬЯ СТАНИСЛАВОВНА

канд. арх., доц., Казанский государственный архитектурно-строительный университет, г. Казань, Татарстан, Россия

NATALYA KINOSYAN

PhD in Architecture, Associate Professor of Kazan State University of Architecture and Civil Engineering, Kazan, Tatarstan, Russia

КОНЕВА ЕКАТЕРИНА ВАЛЕРЬЕВНА

канд. арх., доц., доц. каф. Архитектуры, Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

EKATERINA KONEVA

Ph.D. in Architecture, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Architecture, State University of Land Management, Moscow, Russia

КУДРЯШЕВА ЕЛЕНА АЛЕКСАНДРОВНА

ст. преп. каф. Дизайна, Казанский государственный архитектурно-строительный университет, г. Казань, Татарстан, Россия

KUDRYASHEVA ELENA

Senior Lecturer of the Department of Design, Kazan State University of Architecture and Civil Engineering, Kazan, Tatarstan, Russia

МАКСИМЫЧЕВА ЕЛИЗАВЕТА ЕВГЕНЬЕВНА

бак., Казанский государственный архитектурно-строительный университет, г. Казань, Татарстан, Россия

ELIZAVETA MAKSIMYCHEVA

Bachelor, Kazan State University of Architecture and Civil Engineering, Kazan, Tatarstan, Russia

ПРОФЕССИОНАЛЬНАЯ РЕПЛИКА \ \ \ PROFESSIONAL REPLICA

АВЕРКИЕВ ВЛАДИМИР АЛЕКСАНДРОВИЧ

канд. арх., доц. каф. «Архитектура» Института строительства и архитектуры, НИУ «Московский государственный строительный университет», Москва, Россия

VLADIMIR AVERKIEV

PhD in Architecture, Associate Professor of the Department of Architecture, Moscow State University of Civil Engineering (National Research University), Moscow, Russia

КОРСИ МИХАИЛ ВИКТОРОВИЧ

арх., асп., преп. каф. «Архитектура», Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

MIKHAIL KORSI

Architect, Postgraduate Student, Lecturer of Department of Architecture, State University of Land Use Planning, Moscow, Russia

МАКСИМОВ ОЛЕГ ГРИГОРЬЕВИЧ

д. арх., проф., проф. каф. «Ландшафтная архитектура», Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия
Заслуженный архитектор России

OLEG MAKSIMOV

Dr. of Architecture, Professor, Professor of the Department of Landscape Architecture, Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia
Honored Architect of Russia

ЧЕРКАСОВ ГЕОРГИЙ НИКОЛАЕВИЧ

д. арх., проф. каф. «История архитектуры и градостроительства», Московский архитектурный институт (государственная академия), Москва, Россия

GEORGIY CHERKASOV

Doctor of Architecture, Professor of Department «History of Architecture and City Planning», Moscow Institute of Architecture (State Academy), Moscow, Russia

ТЕЗАУРУС \ \ \ TESAUROS

ИЛЬВИЦКАЯ СВЕТЛАНА ВАЛЕРЬЕВНА

д. арх., проф., зав. каф. Архитектуры, Государственный университет по землеустройству; проф. каф. Архитектуры Института строительства и архитектуры, НИУ «Московский государственный строительный университет», Москва, Россия
Академик Академии профессионального образования

SVETLANA ILVITSKAYA

Dr of Architecture, Professor, Head of the Department «Architecture», State University of Land Management, Professor of the Department of Architecture, Institute of Construction and Architecture, Moscow State University of Civil Engineering (National Research University), Moscow, Russia
Academician of the Academies of Professional Education

КУРИЛО ЮЛИЯ ВЯЧЕСЛАВОВНА

асп., каф. «Архитектура», Государственный университет по землеустройству, Москва, Россия

YULIA KURILO

Postgraduate Student of Department of Architecture, State University of Land Use Planning, Moscow, Russia

ПЕТРОВА ЛАРИСА ВЛАДИМИРОВНА

канд. арх., доц., проф. каф. Архитектуры, Государственный Университет по землеустройству, Москва, Россия

LARISA PETROVA

PhD in Architecture, Associate Professor, Professor Department of Architecture, Department Of Architecture, State University of Land Use Planning, Moscow, Moscow, Russia

ВЫСТАВКА \ \ \ EXPOSITION

МАРКИНА ВЕРА ЮРЬЕВНА

арх., ст. преп. ШКОЛЫ АРХИТЕКТУРНОГО РАЗВИТИЯ, Москва, Россия

VERA MARKINA

Architect, Senior Lecturer of the SCHOOL OF ARCHITECTURE DEVELOPMENT, Moscow, Russia